

Coastline Christian Schools

1801 North Loop Road, Alameda, CA 94502 (510) 522-0200 www.coastlinechristian.org

2020 SUMMER AR READING SCHEDULE

June 10, 2021

Dear 3rd to 8th grade parents,

We trust that you are enjoying your summer. We want to inform you of our plans for supporting your child(ren)'s reading over the summer. As many of you know, we offer the Accelerated Reader program over the summer through our library. This year due to COVID-19, our procedures for using the library will be modified for health and safety reasons. Please note the changes and follow all the new procedures accordingly.

We offer AR quizzes and book checkouts during the following dates & times:

July 12 - August 5

Monday, Wednesday: 1-4 PM Tuesday, Thursday: 9-12 AM

For AR quizzes:

- Please make an online appointment using the "Signup Genius" website.
 URL: https://www.signupgenius.com/go/805094fada92da2fa7-artest

 After you sign up for a session, an email will be sent from the CCS librarian to confirm your session. No same day signups are allowed; you must sign up at least one day in advance of your session date in order to get a confirmation to come for testing.
- 2. Each student can reserve 1 session per day. Each session will last for 15 minutes. If you are over 5 minutes late, your reserved session will be cancelled unless there is no one else signed up for a test.
- 3. Students must wear a mask and wash their hands (in E108) before entering the library.
- 4. Students must wait outside the library and keep 6 feet distanced from others until the librarian calls you into the library to take the test. Only students who have signed up for a session to take the AR test can be in the library. Parents and siblings must wait outside the library.

For Book Checkouts: Only pre-reserved books will be allowed for check out.

- 1. Send an email to the librarian (<u>yuenyeetam@ccs-rams.org</u>) requesting the title and/or author of the book. Dr. Tam will reply through email about the availability of the book you requested.
- 2. To find lists of possible books to check out of the CCS library, go to the school website at coastlinechristian.org or CCSAlameda.org. Click on "Student Life", then click on "Accelerated Reader"; this will take you to the "Bookfinder" link which lists books with quizzes available at a variety of student reading levels.

As students select books, please be sure they read books within their reading level or above based on this past school year's evaluation.

All students can earn up to 50% of the points that are required by each grade level. These points will be equally distributed among the four quarters. Below are the summer points for each grade that students can earn for summer reading:

Thank you again for your support. Have a wonderful summer of reading!

Blessings,

CCS Administration

親愛的三年級至八年級家長們:

希望閣下正在享受一個愉快的暑假。我們想讓大家知道有關學校圖書館"快速閱讀"計劃AR 在暑假的運作。今年由於新冠狀病毒COVID-19疫情,出於健康和安全理由,我們使用圖書館進行的"快速閱讀"計劃(AR)的程序將會有调整。請注意相關的變動,並按照所有新步驟進行操作。

以下是學校圖書館今年(2021)的暑假開放日期,期間可以借閱書籍也可以参加AR测验:

7月12日至8月5日

星期一、星期三: 下午 1-4 星期二、星期四: 上午 9-12

關於AR測驗:

1. 請使用"預約天才"網站進行在線預約。

網址: https://www.signupgenius.com/go/805094fada92da2fa7-artest

預約後,CCS圖書館館員將發送一封電子郵件以確認您的預約。 不允許當天預約; 您必須至少在約定日期前一天預約,獲得確認以進行測試。

- 2. 每個學生每天可以預約1節。 每節預約為15分鐘。 如果您遲到了5分鐘,除非沒有其他人等候,否則您保留的時段將被取消。
- 3. 在進入圖書館之前, 學生必須戴上口罩並使用清潔液洗手。
- 4. 學生必須在圖書館外面等候,並且與他人保持6英尺的距離,直到圖書館管理員叫您進入圖書館參加考試。只有已預約參加AR測試的學生才能進入圖書館。家長和兄弟姐妹必須在圖書館外等候。

關於借書:

- 1. 將要求借閱書籍的標題和/或作者名稱發送電子郵件給圖書管理員(yuenyeetam@ccs-rams.org)。圖書管理員將通過電子郵件回复您要求的書籍是否能借出。
- 2. 要查找合適的AR書籍請查閱學校的網站,網址為coastlinechristian.org or CCSAlameda.org, 點擊"學生生活",然後點擊"加速閱讀器"; 這將帶您到"Bookfinder" 鏈接,該鏈接列出了具有各级學生閱讀水平的測驗書籍。

學生們選擇書本時, 請確定書籍的正確閱讀程度。

所有的學生都可在暑假內取得該年級最多百分之五十的AR總分數。暑假內的AR分數將在學年內的四個學季中被平均分配。以下是每級別暑假內可取得的AR分數:

三年級 - 14 分 四年級 - 20 分 五年級 - 30 分 六年級至八年級 - 50 分

假如閣下有任何提議或意見,請隨時跟我們聯絡。謝謝大家對學校的支持。

願神祝福您

灣區基督教學校行政部 2021年5月20日